



# Referat fra

## Bestyrelsesmøde d. 27. maj 2021

Deltagere: Søs Granzow (SG), Dorte Balle-Larsen (DBL), Thomas Rasmussen (TR), Laust Højbjerg (LH), Charlotte Scheuer (CS), Brian Nielsen (BN), Marianne Granzow (MG), Kristian Lund (KL), Niels Linsaa (NL),  
Afbud: Svend Bille (SB),

Gæst: Gæst: Agnieszka (Agnes) Henningsen

Referent: Charlotte Scheuer

### 1. Underskrivning af referater fra seneste møder (28.10.20 + 26.11.20 + 17.02.21 + 24.03.21)

- Alle referater underskrevet.

### 2. Ny hjemmeside status v/CS og SG Gæst: Agnieszka (Agnes) Henningsen

- Agnes vil fremadrettet hjælpe med hjemmeside i parløb med CS
- Undersøgelse udsendt af Agnes er kommet retur med foreløbig 20 svar. Der er svarfrist 1/6 21.
- Foreløbige svar er positive og med flere konstruktive forslag til udvikling af hjemmeside, f.eks. flere billeder og "Storytelling"
- Resultat af undersøgelse vil blive præsenteret for bestyrelse og udvalg, med henblik på fremadrettet bestyrelses og udvalgs beslutninger/arbejde,
- Agnes vil fremadrettet være HGJ's redaktør på Instagram. Vores # vil være. "HGjagt#"
- Internt spørgeskema udleveret til bestyrelse og udvalg, til brug for understøttende tekst på hjemmeside

### 3. Nyt fra formanden

- Honorering af udvalgsmedlemmer for 2020
  - Tom og Kevin fra Riffeludvalg mangler af få afregnet for 2020, Heidi fra flugtskydning mangler. Der opfordres til at få afklaret afregning for 2020 i alle udvalg.
  - Der afregnes med 600 kr. i duer eller gavekort til Hubertus huset
- Ansøgning om midler hos DJ/Friluftsrådet --> 2022.
  - Der er ikke ansøgt i 2021. Næste ansøgningsfrist er 2022, (MG ansøger)
- Arrangementet "Hunting Skills" d. 22. august 2021
  - Kreds 6 og 7 afholder i fællesskab "Skills", der opfordres til at vi støtter op om det arrangement
- Corona-kompensation på Kultur- og Fritidsområdet, Holbæk Kommune, ansøgningsfrist 15. august.
  - Der er enighed i bestyrelsen om at HGJ ikke ansøger, da vi ikke ser behovet.
- Klage over støj ankommet fra Nabo (Tuse Huse)
  - Dokumentation for vores skydninger skal være præcise til brug for svar til klager. Fakta indsamles
  - SG laver udkast til svar

### 4. BBR og alle vores bygninger v/SB og SG

- God dialog med bygge-afdeling i Holbæk kommune. Alle bygninger er beset. Der er modtaget en samlet liste over lovlige og ulovlige bygninger. Opstilling af 2 containere kræver landzonetilladelse! (Bygning 16 & 17). Ansøgninger afsendes på nævnte ulovlige bygninger, med henblik på lovliggørelse (SB)

### 5. Strukturarbejde v/SG (opsamling fra 20. maj, det videre forløb) Herunder kommentarer/rettelser samt godkendelse af referat fra mødet d. 20. maj 2021

- Korrektion til referat modtaget fra DBL Ad2) "rettelse til forslået aflønning i tutten" stryges
- Det skal afklares hos DJ hvad kravet er for indkaldelse til ekstra ordinær GF (hvordan definere "skriftligt")
- Udover ovenstående punkter ingen kommentarer til referatet fra 20. maj



6. **Sommerferieaktiviteter v/SG – Status**

- 3 tilmeldte pr 27/5 2021
- Der er nedfrosset rågeunger til brug i "vild mad"

7. **Arbejdsdag v/SG – status**

- Der blev nået mange opgave og der resterer nu nogle lidt større opgave (f.eks. opsætning af flagstænger)
- **Indendørs:**

- ✓ Generel oprydning
- ✓ Hovedrengøring
- ✓ Fjernet gardiner, stænger og beslag
- ✓ Malet vægge x 2
- ✓ Malet lister x 2
- ✓ Malet vinduesrammer x 2

- **Udendørs:**

- ✓ Harvning af adgangsvej og "gårdsplads"
- ✓ Udskiftning af tagplader over halvtaget
- ✓ Grill flyttet til ny og bedre placering
- ✓ Renset tagrenden på halvtaget
- ✓ Vasket "Ræven" på bagdue-væggen
- ✓ Pudset alle udvendige vinduer på foreningshuset
- ✓ Vasket flagstænger (den ene bør udskiftes pga. skader)
- ✓ Udskiftet flagsnor
- ✓ Ryddet op og klargjort skur til jagttegnsprøve-aspiranterne
- ✓ Fjernet blomsterkummer foran foreningshuset
- ✓ Lagt "træde-op-fliser" ved indgangen til bagduerne
- ✓ Opfyldning af huller i vejen
- ✓ Rengøring i alle skydehuse
- ✓ Beskæring af træerne langs adgangsvejen
- ✓ Opsætning af pæle samt afspærringskæde ved højreduer --> venstreduer samt ved venstreduer --> bagduer.

- **Efterfølgende er disse opgaver udført:**

- ✓ Udskiftning af loftslamper i gang og på toilet
- ✓ Udskiftning af belysning over skranken
- ✓ Opsætning samt maling (x 2) af opslagstavlevæg
- ✓ Indkøb af nye blomsterkumme samt tilplantning
- Desuden er der bestilt ny hoveddør samt nyt vindue (det der er smadret) - der er dog lidt leveringstid på disse ting.
- Der er opgave til Frank. (Ur opsættes, Toilet sæde, samt lys)
- Der opsættes piktogrammer på opslagstavle (kan Maj fra Aamosens lave piktogram for Nyjæger) - SG og MG undersøger



8. **P-plads v/SG** – status (herunder opsætning af videoovervågning)
  - Video og skilt er opsat.
  - Positivt svar på op-skrab og dige dannelse, dette er ok mod skel
  - Det kræver ikke landzone tilladelse for anlæg af P-plads
  - Ekstra tilbud bud på P-plads indhentes, (SB)
  - Sidste tilladelse er afventende fra "Natur" mht. udlægning af "overskuds" jord på paragraf 3 område
  
9. **Pris for udlejning af hus og/eller bane v/SG** (halve og hele dage – medlemmer/ikke-medlemmer). Aktuelt er udlejning til Spanielklubben i juli måned
  - Der skal udarbejdes en samlet prislister på udlejning og events. (CS)
  - 2000 kr. for Spaniel klubben, dette inkl. brug af sø
  - Udefrakommendes skal betaling 1000 for hus, 2000 for bane og hus. Medlemmer skal betale 500 kr
  
10. **Etablering af "Grønt Team" v/SB og SG**, herunder græsslåning mm., oplæg til "Kontrakt om Grøn arbejdsaftale"
  - Grøn og grå aftale godkendt af bestyrelse med enkelt ændring til aftale frekvens, det sættes til mdl (SG)
  - Esben vil have grøn aftale
  - Jesper vil have grå aftale
  - Grøn og grå aftale hjælpe hinanden ved behov
  - Kontakt oplæg godkendt
  
11. **Uddannelsesaftale vedr. de forskellige instruktøruddannelser /SG**, oplæg til "Kontrakt om Uddannelsesaftale"
  - Kontrakt gennemgået og godkendt med rettelser.
  
12. **Aftale med Lyck Shooting v/SB og SG** - oplæg til Samarbejdsaftale
  - Kontrakt gennemgået med korrektion af pris og vilkår, denne tilrettes, og møde afholdes med Jesper (SG)
  
13. **Arbejdsaftale v/SB og SG** - oplæg til "Kontrakt om Arbejdsaftale"
  - Flere detaljer omkring udførelse af opgave og grej skal angives (modtagelse af duer, opfyld af duer ect.)
  - Hvad er regler for f.eks. bortskaffelse af affald (en foreslået delopgave) - (TR)
  - Aflønning er måske for lavt, og bør indeholde afregning af evt. udgifter ved kørsel, dette skal undersøges
  - Yderligere bemærkninger og input skal sendes til SB for yderligere bearbejdelse af oplæg, der fremlægges ved næste bestyrelsesmøde.
  
14. **Status fra kassereren v/Dorte Balle-Larsen**
  - Medlemstal 446, 29 i restance
  - Bank 303.000 udestående 3700,-
  - Aktiviteter er øget og dette kan ses på regnskab i positiv retning
  
15. **Flugtskydningsudvalget v/Brian Nielsen**
  - Bemandingsplanen – Status
    1. Situationen er kritisk da det pt kun er Laust, Brian, Simon, Mogens, Dorte, Søs og Jesper, der dækker vagtplanen
    2. Opråb på FB og Hjemmesiden mht. bemandingssituationen (konsekvens)udarbejdes-BN fremsender info til CS. BN og CS udarbejder et oplæg til forelæggelse for udvalg, hurtigst muligt og inden næste bestyrelsesmøde
    3. Flere forslag i spil til forenkling af vagt dækning, ved reducere af opgave i udvalget.
  - Kvalifikationsskydning til Forbunds mesterskabet i Herning d2 5. (træning 11-15) og 6. juni (afvikling -16)
    1. Hvordan afvikles dagen,
      1. Der skal bruges 6 dommere, og ikke alle er skaffet. BN blev opfordret til at forhøre sig hos nabo foreningerne om mulige dommer ressourcer.



2. Bespising af deltagere (DBL)
  1. Antal af deltager oplyser BN til DBL
  2. Der serveres pølser, kartoffelsalat og brød
  
16. **Riffeludvalget** v/Thomas Rasmussen
  - o 12/6 skydning på Hanebjerg
  
17. **Hundeudvalget** v/Niels Linsaa
  - o 2 omgang af drop in i gang, der kommer flere og flere tilmeldte.
  - o Fortsættelse af drop-in træning. Kasper fortsætter tirsdage
  - o apporteringsprøve 14/8 fra Danmarks jægerforbund,
18. **Nyjægerudvalget** v/Laust Højbjerg
  - o Aktivitetsplan for 2021 -status. Nyjæger-jagter i efteråret. Arrangementer skal lægges på hjemmeside, dato tilgår. Laust sender til SG
  - o Arrangement lørdag 30/5 med Hubertus huset. 18 tilmeldte. Der vil være mulighed for at afprøve diverse geværer. 10 duer og 10 patroner til prøveskud og duer vil være gratis
  
19. **Jagthornsudvalget** v/Kristian Lund
  - o Ingen aktivitet
  
20. **Årshjulet**
  - o Intet at bemærke
  
21. **Rågeungeregulering - status** v/Marianne Granzow
  - o Koldt år har påvirket reguleringen i år. 189 skudt pr 27/5
  
22. **Eventuelt**
  - o Laust kan ikke påtage sig opgaven med at tage over efter Kaj Henriksen (som assistent ved jagt prøver) Laust stopper 1/8, og herefter søges afløser, til hjælp med de praktisk ting
  - o Referater ligger på hjemmeside i pdf-format
  
23. **Næste møde** Afholdes d.15. juli 2021, kl. 19:00 i Klubhuset